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Abstract (en)
Element for fastening a covering on a lining layer already fastened to the structure, in particular of a seat, characterised in that it comprises a
head (1) fitted with a cone point (2), intended to pass through the covering (H) and the layer (R), a foot (4) for holding the covering against the
layer, the said foot extending in a transverse direction with respect to the head and being connected to the latter by a flexible clip (5) whose length
corresponds approximately to the sum of the thicknesses of the lining of the seat and of the covering to be installed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Elément de fixation d'un habillage sur un revêtement de garnissage déjà fixé à l'armature, notamment d'un siège, caractérisé en ce qu'il comporte
une tête (1) munie d'une pointe (2), destinée à traverser l'habillage (H) et le revêtement (R), un pied (4) de maintien de l'habillage contre le
revêtement, ledit pied s'étendant transversalement par rapport à la tête et étant relié à celle-ci par une bride souple (5) dont la longueur correspond
à peu près à la somme des épaisseurs du garnissage du siège et de l'habillage à poser. <IMAGE>
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